



Referat lagleder møte 4-2016

Møtte: Bot, Firda, Fana, Nordhordland, Os, Voss, Sogn, Sotra, Askøy, Kvinnherad, Arna, Hardanger, Osterøy.

Leder i ponnigruppen Ole Johan Ingebrigtsen

Leder i DNT styret: Knut Weum

Daglig leder BT: Atle L. Hansen

Fra forbundet: John Blindheim, Jan Gjennestad, Hege Hegland, Terje Natland, Kato Bruland, Johnny Skjoldal (vara) og Hege K. Høyland (vara)
Lisa Pickersgill- Forbundssekretær

Sted: VIP rom, Bergen Travpark

Tid: Torsdag 15.12.16 kl.18.00

Saksliste

1. Informasjon fra DNT styret ved Knut Weum

Knut Weum orienterer om saker som DNT styret har jobbet med dette året, og utfordringene de har hatt. Han informerer også om hvilke utfordringer som ligger foran oss i de neste årene. For å lykkes må det jobbes på alle plan, hos DNT sentralt, hos travforbund og hos travlagene.

Respons fra travlagene:

- Fremtidig agenda for eiendomsselskapet?
Eierskapet skal bli som det er i dag.
- Forbundsstyret og driftsselskapet skal slå sammen?
Organisasjonsformen skal diskuteres i DNT styret.
- Regionbaner og totalisatorbaner, hvorfor er de blitt klassifisert?
Driftsformer som ikke var gode nok og vi brukte penger feil. Felles banemannskap på regioner på Østlandet. Sparer penger. DNT har etterlyst større aktivitet, men får ikke dette.
- Hva var retningslinjene for regionsamarbeidet?
Innmelding, starterklæring, program printing har vært et samarbeid veldig lenge. Jobber mot å spare kostnader i regionen. Bør være retningslinjer fra DNT. Weum sier at det gjerne ikke er nødvendig med daglig leder og markedssjef på alle banene, men dette er ikke sikkert gjelder for vår region.
- Starum vet ikke hvem pengene kommer fra, og vi burde bli flinkere å informere, slik at andre hestemiljøer spiller på hest for å generere penger.
- Weum spør hva forbundet syns om Super-torsdager.
Forsamlingen ønsker V75 tilbake.
- Forslag om fellestransport mellom Forus, Bergen og Biri.
Dette er noe travlagene på tvers av forbundene kan jobbe videre med.

2. Generalforsamling i travlag

Forbundssekretæren informerer om hva som er viktig å huske på under generalforsamlingen. Nestleder Jan Gjennestad minner om viktigheten å prøve å ha en ungdomsrepresentant i styret, da det er forventet mye jobb innenfor rekruttering/travskole i årene fremover.

Respons fra travlagene:

- Lagene sender inn sin årsrapporten ved innkallingen. På denne måten kan vi avdekke om det er noe som mangler før selve generalforsamlingen.

3. Voss Tråvlag informerer om ny travbane

Leder i Voss Tråvlag Jostein Finne informerer om utviklingen av nye Voss Travbane. Reguleringsplan i boks i løpet av vår 2017. Forhåpentligvis begynne å bygge i 2017. Ønsker å lage et skikkelig hesteanlegg for å samle alle hesteinteresser i området.

4. Innkomne saker

Fana Trav- og Hestesportslag har de siste 3 månedene sponset å ha preparert bane om lørdagene, og ønsker å luften stemningen for at flere travlag er interessert i å være med på denne ordningen.

Respons fra travlagene:

- Responsen fra lagene er veldig positivt og det ønskes at det fortsatt skal være åpen bane om lørdagene.
- Det er ønskelig at begge rettbanene også blir preparert.
- Lagene skal dette opp i styrene sine, og forbundssekretær sender ut informasjon om dette til lagene med kostnader med en tilbakemeldingsfrist.
- Det kom opp om det burde være medlemskontingent i forbundet, slik at det kan gå til slike ting som å holde banen åpen om lørdagene. Svar fra forbundet er at dette kan sendes inn som en GF sak. Styrene på ta dette opp med medlemmene sine.

5. Informasjon fra ponniavdelingen

Leder i ponnigruppen Ole Johan Ingebrigtsen informerer om hva som skjer i ponnigruppen. 4 nye ponniinstruktører og de har fått flere nye ponnikusker utenifra.

Marianne Vikheim får i gang en ponnigruppe i Sogn med egne ponnitreninger.

Det som er nytt fra i år er at det skal være løp hver kjøredag. Dette har vært et ønske fra ponniungene.

Ponnigruppen er avhengig av støtte fra travlagene for å få aktivitetsplanen til å gå rundt, og håper at travlagene ønsker å bidra til ponnifestivalen og andre aktiviteter slik som tidligere.

Det har strømmet på med flere ponniunger den siste tiden og de ser at ponnirommet

begynner å bli lite. De skal ta opp med administrasjonen om det er muligheter for utvidelse.

6. Oppsummering fra fellestreninger 2016

Nestleder Jan Gjennestad oppsummerer fra fellestreningene som har vært i 2016.

Det har vært 9 fellestreninger med opptil 60 påmeldte.

90 % mønstringsløpsprosent på de 2 åringene som har vært med.

Veldig positiv og det blir fellestreninger for 2017 også.

Forbundet skal prøve å lage plass i budsjettet for fellestreninger i distriktene også.

Møtet ble hevet kl. 20.30

Lisa Pickersgill, referent